

မကြာခဏ မေးသော မေးခွန်းများ ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါ

EBT (P-EBT)

2022-2023 ပညာသင်နှစ် (မတ်လ 31, 2023)

မေးခွန်း ၁ - ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT ဆိုသည်မှာ ဘာလဲ။

အဖြေ - ထိုအရာသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါဖြစ်နေသည့်အတောအတွင်း အသက် ၆ နှစ်အောက်ကလေးများရှိသည့် အိမ်ထောင်စုများကို ကူညီထောက်ပံ့ရန် ဖယ်ဒရယ်အစိုးရမှ ခွင့်ပြုပေးထားသော ယာယီ အစားအသောက် အကျိုးခံစားခွင့်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၂ - မည်သူများသည် ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များရရှိရန် အရည်အသွေးပြည့်မီပါသနည်း။

အဖြေ - ကလေး အသက် ဝေ့ဆာကွစ်အောက်ရှိပြီး 35squaresVT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရရှိနေသည့် Vermont အိမ်ထောင်စုများအကျိုးဝင်ပါသည်။ ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို အရည်အသွေးပြည့်မီသော အိမ်ထောင်စုများသို့ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၂ မှစ၍ မေလ ၁၁ ရက်၊ ၂၀၂၃ အထိတောက်လျှောက် လတိုင်းထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဖယ်ဒရယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်ကာလသက်တမ်းကုန်ဆုံးပြီဖြစ်သည့်အတွက် ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များသည် မေလ ၁၁ ရက်နေ့တွင်အဆုံးသတ်မည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၃ - ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်မှာ မည်မျှပမာဏရှိပါသနည်း။

အဖြေ - ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်မှာ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၂ မှ ဇန်နဝါရီလ ၂၀၂၃ အထိ တလလျှင် ကလေးတယောက်လျှင် \$34.79 ဖြစ်သည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ မှ မေလ ၁၁ ရက်အတွင်း နှုန်းထားကို တြက္ကွဲ၍ မစပီးသေးပါ။ မေလအတွက် ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု နှုန်းထားမှာ ရက်ကျန်နှုန်းထားသာဖြစ်မည် အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် အကျိုးခံစားခွင့်သည် လ၏အလယ်တွင်ပြီးဆုံးမည်ဖြစ်သောကြောင့်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၄ - နွေရာသီကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပါသလား။

အဖြေ - ဖယ်ဒရယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်ကာလသက်တမ်းသည် မေလ ၁၁ ရက်နေ့တွင်ကုန်ဆုံးပြီဖြစ်သည့်အတွက် နွေရာသီကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။ ဖယ်ဒရယ်ဥပဒေသည် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးအရေးပေါ်အခြေအနေကုန်ဆုံးသည့်အခါ နွေရာသီကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကို Vermont ကို ထုတ်ပေးရန် ခွင့်ပြုချက်ပေးသည့်အတွက်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၅ - ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို မည်သည့်အချိန်တွင် ထုတ်ပေးမည်နည်း။

အဖြေ - အကျိုးခံစားခွင့် ပထမအကြိမ် (စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၂ - ဇန်နဝါရီလ ၂၀၂၃ အတွက်) ကို ၂၀၂၃ ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ပို့ခွင့်ပြုပေး ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ P-EBT ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှုအကျိုးခံစားခွင့်အတွက် အရည်အသွေးပြည့်မီသော ကလေးများသည် 35squaresVT အကျိုးခံစားခွင့်ကို အိမ်ထောင်စုမှ ရရှိသည့် လတိုင်းအကြာမှ စက်တင်ဘာလမှ ဇန်နဝါရီလအထိ အကိစ္စအခြေအလမ်းအကြာမှ ဝေ့ပြုပေးခံစားမှုရရှိမည့်အဖြစ်ဖြစ်သည်။

ဖေဖော်ဝါရီလမှ မေလ ၁၁ ရက်အထိ အကျိုးခံစားခွင့်များကို သြဂုတ်လနှောင်းပိုင်းတွင်ထုတ်ပေးရန် စီစဉ်ထားပါသည်။

မေးခွန်း ၆ - ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုသည် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်း ရှိ၊ မရှိကို ကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ သိရှိနိုင်မည်နည်း။

အဖြေ - သင့်ကလေး အရည်အသွေးပြည့်မီမှုကို အထောက်အကူပြုပေး စီးနင်းအေးပူအေးချခံ၍ Economic Services Division (ESD) မှ ဆုံးဖြတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ သင့်အရည်အသွေးပြည့်မီမှုကို အကျိုးခံစားခွင့်ကို သင် မည်ကဲ့သို့နှင့် မည်သည့်အချိန်တွင် ရရှိမည်ကိုရှင်းပြထားသည့် စာတစောင်ကို ESD မှ သင်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၇ - ကမ္ဘောဒီးယား၊ အရညာဒ်ဒုးပျပညာ့မီပါက အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်များကို ကမ္ဘောဒီးယား၊ မဏ္ဍိယလက်ခံရရှိပါမည်နည်း။

အဖြေ - သင့် 3SquaresVT အကျိုးခံစားခွင့်အတွက် သင့်အိမ်ထောင်စုတုတုပေးထားသည့် EBT ကတ်ထဲတွင် ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ထည့်သွင်းပေးထားပါသည်။

မေးခွန်း ၈ - ကမ္ဘောဒီးယား၏ကလေးထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခွင့်ကို အိမ်ထောင်စုနှစ်စုကြားတွင် ခွဲဝေထားပါသည်။ မည်သူက အကျိုးခံစားခွင့်ကို ရရှိပါမည်နည်း။

အေပူဖ - ESD မှ 3SquaresVT အတွက် အိမ်ထောင်ဦးစီးဟု စာရင်းသွင်းထားသည့် လူကြီးထံသို့ ထိုအကျိုးခံစားခွင့်ကိုပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၉ - ဤအကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် မည်သည်များကို ကျွန်ုပ်တို့ယူနိုင်မည်နည်း။

အဖြေ - USDA ဝတ္တုကြွေတွင် [အကျိုးဝင်သော စားသောက်ဖြုတ်ယူအိမ်အစားစားစာရင်းကို](#) ကြည့်ရှုပါ

မေးခွန်း ၁၀ - ကျွန်ုပ်တို့၏ EBT ကတ်ကို မည်သည့်နေရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့သုံးစွဲနိုင်မည်နည်း။

အေပူဖ - 3SquaresVT ကို လက်ခံသော မည်သည့်နေရာတွင်မဆို အစားအသောက်ဝယ်ရန် ထိုကတ်ကို သင်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါအရာတွင် ကုန်စုံဆိုင်များ၊ စုပါမားကတ်များ၊ ကုန်စုံစတိုးဆိုင်များနှင့် Vermont ပြည်နယ်ရှိ လယ်သမားဈေးကွက်များ ပါဝင်ပါသည်။ DCF ၏ [EBT ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ](#) ကြည့်ရှုပါ။

မေးခွန်း ၁၁ - ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှုတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ကလေးမရှိပါ။ အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်ကို ကျွန်ုပ်တို့ရရှိနိုင်ပါသလား။

အဖြေ - ကုန်စုံဝယ်ယူခြင်းပါမည်။ အသက်ပျောက်ကွယ်အောက်ရှိပြီး 3SquaresVT ကိုလက်ခံရရှိနေသော ကလေးသူငယ်များအားလုံး ရရှိခွင့်ရှိပါသည်။

မေးခွန်း ၁၂ - ကျွန်ုပ်တို့တွင် အသက်ပျောက်ကွယ်အထက်ရှိသော အခြားကလေးမား ရှိပါသည်။ ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်မှု P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကို ထိုကလေးများမှ ရရှိခွင့်ရှိပါသလား။

အဖြေ - မရပါ။ 3SquaresVT ကို လက်ခံရရှိနေပြီး အသက်ပျောက်ကွယ်အောက်ရှိသော ကလေးသူငယ်များအတွက်သာ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိခွင့်ရှိပါသည်။ ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ရရှိနိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်များနှင့်ပတ်သတ်သည့် သတင်းအချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျောင်း P-EBT မဟုတ်ဘဲဝေဖန်ပေးသောမေးခွန်းများနှင့်အဖြေများကို ကြည့်ရှုပါ။

မေးခွန်း ၁၃ - ဤအကျိုးခံစားခွင့်ကို ကျွန်ုပ်တို့ မလိုခံယူဘဲလျှင်ဘာလုပ်ရမည်နည်း။

အဖြေ - အစီအစဉ်တွင်ပါဝင်မှုသည် မိမိ၏စိတ်ဆန္ဒအလျောက်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်မှ ဤအစီအစဉ်တွင် မပါဝင်ရန် ရွေးချယ်ဆုံးဖြတ်ပါက သင်၏ 3SquaresVT EBT ကတ်တွင် ဖြည့်သွင်းပေးထားသော ထပ်ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးမပြုပါနှင့်။

မေးခွန်း ၁၄ - P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို အသုံးမပြုပါက သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားမည်လား။

အဖြေ - ကုန်စုံဝယ်ယူခြင်းပါမည်။ ကတ်ကို ၂၇၄ ရက်အတွင်းအသုံးမပြုပါက P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားမည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း ၁၅ - ကျွန်ုပ်တို့တွင် မေးခွန်းများထပ်၍ရှိသေးပါသည်။ မည်သည့်နေရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ဆက်ထပ်လေ့လာနိုင်ပါသနည်း။

အဖြေ - <https://dcf.vermont.gov/esd/P-EBT> သို့သွားရောက်ဖတ်ရှုပါ သို့မဟုတ် 1-800-479-6151 သို့ခေါ်ဆိုပြီး နံပါတ် ၇ ကိုနှိပ်၍ သတင်းအချက်အလက်များပိုမိုရရှိရပါမည်။

